



LEARNING TRAILS AY 2024-25

GRADE: 1 TERM 1 – WEEK 10 (Date: 28.10.2024 to 1.11.2024)

SUBJECT	LESSON OBJECTIVES	MATERIALS REQUIRED	PARENTAL INVOLVEMENT TASKS
Arabic- Advance	حرف الحاء حلزون يجد له صديقا قراءة القصة قراءة سليمة مع الضبط بالحركات. تحديد عناصر القصة. تمييز صوت حرف الجيم مع الحركات القصيرة والمدود " ألف واو - ياء" كتابة حرف الجيم في مواضعه المختلفة. التحدث عن أهمية الحلزون	PowerPoint, textbook, notebooks, Activity sheets 8 videos.	الواجب: نسخ قصة حلزون يجد له صديقا. الإملاء يوم الأربعاء الموافق 30 /10 /2024 على الكلمات التالية: جمل - جبن - جدار - زجاج - عجوز - جيران.
Arabic- General	الدرس: اللام الشمسية واللام القمرية. أن يتعرف الطالب على الحروف الشمسة والقمرية وأن يميز بينهما . أن يكتب المتعلم كلمات تحتوي على لام شمسية وقمرية كتابة صحيحة . صيحة . أن يميز الطالب بين الحرف الساكن والمشدد صوتيا. أن يقرأ الكلمات المقررة بشكل	PowerPoint, textbook, notebooks, activity sheets & videos.	الواجب: حل ورقة العمل المصاحبة للدرس. الإملاء يوم الأربعاء على: الشَّمْسُ . الْمَدْرَسَةُ . الإِمَارَاتُ





Islamic Studies – Arabic	درس (سورة الإخلاص) يتلو السورة الكريمة تلاوة مجودة. يفسر معاني المفردات الواردة بالحديث. يبين المعنى الإجمالي للسورة.	PowerPoint, textbook, notebooks, Activity sheets & videos.	مساعدة الطفل على حل ورقة العمل والواجبات المنزلية. دعم الطفل لتلاوة القرآن بشكل صحيح من خلال اتباع قواعد التجويد. المساعدة على ممارسة الأعمال الصالحة في الحياة اليومية
Islamic Studies – English	Allah the all compassionate Infer that Allah is Merciful to His creation. 1. Deduce that the mercy of Allah covers all His creation. 2. Discuss examples of mercy towards Allah's creatures.	PowerPoint, textbook, notebooks, Activity sheets & videos.	Help the child solve the worksheet and homework. Support the child to recite the Qur'an correctly by following the rules of Tajweed. Helping to practice good deeds in daily life
Moral Science	Identify and embrace differences from one self to another.	Online Learning Platform -Task Sheets -PPT	



10. kick



English	To develop	Online resources:	Homework Support
J	pleasure in	Powerpoint	
	reading and	·	Guided Help: Assistyour
	motivate to read	Quizziz	child with homework by
	and use		guiding, not completing
	vocabulary words	Sticky notes	the work. Ask questions
	in		and provide hints to help
	communication.	White board/ magnetic	the child think through
	 To identify the 	board and marker	problems.
	character, setting		
	and events of the	Graphic Organiser	Encourage your child to read short
	story.		stories and ask them the
	 To identify and 	Task Sheets	characters, setting and events of
	correctly apply		the story.
	the rule of adding	English Learners Book 2	
	's' to form plural	page 9-10	
	nouns.		
	 To read and spell 	https://www.starfall.com	Guide your child to practice
	words using	/h/ltr-classic/?mg=m	spelling words and frame
	phonic		sentences.
	knowledge.		
	Spelling Words: Words		
	ending in 'ck'		
	1. duck		
	2. clock		
	3. back		
	4. rock		
	5. neck		
	6. pick		
	7. brick		
	8. black		
	9. truck		





Math	Picture Addition Objective: Students will learn to solve simple addition problems (up to 10) by using pictures to visually represent the quantities and illustrate the total. Addition Facts (1-20) Objective: Students will accurately solve addition problems within 20 using a variety of strategies.	PPT, Notebook, Task sheet, Math Activity Book	Splash Learn: This website provides a range of free math games and activities, including interactive exercises for picture addition and practicing addition facts up to 20. The platform adapts to the child's learning pace, making it a great resource for individualized practice. (Website: www.splashlearn.com)
Science	 Describe how animals obtain their food from plants and other animals Recognize and name different sources of food in a simple food chain. Identify the role of each animal in a food chain as producer and consumer 	Notebook Books 1.Year Two Science Study and Activity Book 2.KS1 Science Year 2 Workout "Habitats"	Reinforcement worksheets
Geography	Explain why the sun is important in the solar system. Day and night	Power point presentations, Live worksheets, Quizzes, Learning videos, Notebook, and Activity sheets, Coloring materials and glue.	Parents can help explain these concepts using simple examples like: • Using a flashlight and ball to show Earth's rotation • Observing shadows at different times of day





	Explain how the day and night happen?		 Discussing daily activities related today/night Watching sunrise/sunset from home
Computer Science	Students will identify and describe the uses of computers in various places (such as homes, schools, and shops)	TEXT BOOK, NOTEBOOK, POWER POINT.	Guide their child in identifying different places where computer is used and how it is used.
UAE Studies – Arabic	الوحدة الثانية : وطني الإمارات الدرس الأول : اتحاد بلادي رابعا : محمد بن زايد ال نهيان رئيس دولتنا يتعرف رئيس دولة الإمارات العربية المتحدة الحالي .	عرض تقديمي • أوراق عمل • أوراق عمل • أنشطة صفية • الكتاب المدرسي •	
MEP	Lesson 2: Love	Power point presentations, Quizzes, Learning videos, textbook, and Activity sheets.	
Moral Social Cultural Studies	to recognize and appreciate important aspects of UAE heritage and tradition, including national symbols, traditional clothing, and cultural practices.	Power point presentations, Quizzes, Learning videos, textbook, and Activity sheets.	

Class Teachers: Ms. Preetha (1A), Ms. Roselli (1B), Ms. Afsana (1C & Year Leader), Ms. Ainna (1D), Ms. Paida (1E)

"It always seems impossible until its done."